
 

 

 Zápis z jednání Komise pro Smart City a energetiku 

Rady města Nového  Města na Moravě   
 
 

 

 
Datum jednání: 19.6.2023 
 

Přítomni: Ing. Jan Motyčka, Ing. Václav Hlavatý, Martin Junek, Radek Kaplan, Erika Oravcová, Ing. 

Pavel Říha,  Ing. Milan Dvořák 
 

Omluveni: Robert Zelený,  Mgr. Jiří Dobrovolný 
 

Garant RM: Bc. Jaroslav Lempera 
Hosté: Zbyněk Grepl, vedoucí odd. IT 
            Radek Fila, vedoucí odb. SMM 
 

 

Předsedou navrhovaný program:  
1. Zahájení 

2. Prezentace úprav webových stránek města 

3. Diskuse 

 

ad 1)  
Zahájení  
Předseda komise přivítal všechny přítomné a zahájil jednání komise.  
Předseda komise se členů dotázal, zda mají nějaký návrh na doplnění programu: 
- Jaroslav Lempera: Nabídka zajištění mobilní platby parkovného prostřednictvím mobilních aplikací 
Členové komise souhlasí s navrženým programem a nemají další připomínky.  
 

Členové komise schvalují následující program jednání: 
1) Zahájení 
2) Prezentace úprav webových stránek města 
3) Nabídka zajištění mobilní platby parkovného prostřednictvím mobilních aplikací 
4) Diskuse 

 

 

ad 3)  

Bc. Jaroslav Lempera a Ing. Radek Fila informovali členy komise o nabídkách mobilních aplikací k 

zajištění platby parkovného v Novém Městě na Moravě. 
Ing. Fila představil návrh řešení placení parkování v centru města, a to sjednocení možností placení 

pomocí stávajících parkovacích automatů a mobilní aplikace. 
Členové komise diskutovali o různých možnostech řešení placení parkovného včetně možnosti placení 

parkování u Vysočina Arény, o aktivní kontrole placení parkovného ze strany městské policie, 

vyznačení zón parkování a možnostech nastavení časových úseků placení parkovného. 

 

Usnesení:  
Komise doporučuje Radě města Nové Město na Moravě zřídit možnost placení parkovného pomocí 

mobilní aplikace. Komise doporučuje vybrat takového dodavatele, který je již velmi rozšířený v rámci 

ČR, aby turisté přijíždějící do NMnM mohli zaplatit v aplikaci, kterou již využívají. 

 
Hlasování: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 OMLUVEN: 2  NEHLASOVAL: 0      schváleno  
 

 
 



Ad 2)  
Zbyněk Grepl představil úpravy webových stránek města vycházející z požadavků komise: 
- webkamery 
- kontakty 
- design a rozvržení stránek, úprava grafiky 
 

diskuse:  
- kontrola publikovaných dat 
- aktuálnost informací zveřejňovaných na stránkách NKZ a dalších PO 
- nabídka volných pracovních míst na hlavní stránku jako hlavní aktualita 
 

Komise z důvodů neaktuálnosti publikovaných dat zveřejňovaných na webových stránkách města 

doporučuje  radě města:  
 

Usnesení:  
Komise doporučuje Radě města Nové Město na Moravě jmenovat osobu zodpovědnou: 
- za aktualizaci informací zveřejňovaných na webových strákách města a jeho PO 
- za komunikaci s oddělením IT pro řešení případných změn webových stránek města 
Komise doporučuje Radě města Nové Město na Moravě implementovat do webových stránek města 

odkaz na možnost nahlášení chyby ve zveřejněném obsahu. 
Komise upozorňuje na neaktuálnost a chybějící dokumenty na stránkách NKZ. 
 

Hlasování: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 OMLUVEN: 2  NEHLASOVAL: 0      schváleno  
 

 

ad 4) 
Diskuse: 
Jan Motyčka navrhl  členům komise možnost řešení problematiky sdílených kol v Novém Městě na 

Moravě. 
Jaroslav Lempera informoval, že propagace nabíjecích stanic elektrokol probíhá v Novoměstsku a v 

rámci Koruny Vysočiny 
 

 

 

Upozornění:  
Výstupy z komise jsou jen jedním z podkladů pro rozhodování rady města a konečná rozhodnutí rady 

města se tak mohu lišit.  
 

 

 

Další jednání komise pro Smart city a energetiku: 18.9.2023 v 16.00 hod. 
 

 

 

Dne: 19.6.2023 
 

Zapsala: Mgr. Daniela Krejčí 
 

 
Schválil: Ing. Jan Motyčka 




